
Wisła 10.02.2025r 

 

Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Osiedla Doliny Głębce za rok 2024 

 

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! 

W roku 2024 Zarząd Osiedla Głębce zajmował się między innymi 

następującymi sprawami: 

- Zarząd wziął udział w Koncercie Noworocznym 

- Zarząd w okresie sprawozdawczym spotkał się 8 razy w różnym składzie,                         

poruszał tematy różne 

- w marcu wziął udział w spotkaniu z okazji Dnia kobiet, w spotkaniu z 

Burmistrzem i Radą Miasta oraz z mieszkańcami 

- kwiecień – spotkanie z Rafałem Ryplewiczem, wycieczka do Będzina, 

wycieczka na Pustevny Na Radhosti 

- maj -  zlecenie nagrania filmu prezentującego Szkołę Podstawową w Głębcach  

- czerwiec – gotowanie na Placu Hoffa wraz z KGW Podczas Festiwalu Słowa im. 

Jerzego Pilcha „Granatowe Góry”, wziął udział w imprezie „Wygón Łowiec” na 

Pasiekach 

- październik – Zarząd był organizatorem „I Targów Lokalnych Przedsiębiorców” 

- listopad - wraz z Doliną Obłaziec był organizatorem i wziął udział w zabawie 

„Integracja Dolin” w Dworku nad Wisłą,  

- grudzień – wraz z Barbarą Kędzior wziął udział w spotkaniu w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Głębcach i przekazał pieniądze zebrane podczas „Integracji 



Dolin”, spotkał się w Domu Dziecka w Wiśle z młodzieżą i wręczył 

przygotowane upominki, wziął udział w Jarmarku Świątecznym oraz w 

spotkaniach świątecznych 

- Przewodnicząca brała udział w sesjach Rady Miasta  

- Zarząd wraz z KGW jest organizatorem Jarmarku Głębczańskiego, który 

odbywa się w każdą sobotę 

To były najważniejsze sprawy, którymi Zarząd Osiedla Głębce 

zajmował się w 2024r 

                                                   Przewodnicząca Zarządu Osiedla Głębce 

                                                                          Gabriela Szklarek-Nawrocka 


